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Správa o činnosti Oblastného futbalového zväzu Michalovce 

od ostatnej riadnej konferencie ObFZ za obdobie od 1.7.2019 do 31.7.2019 

 

Vážení delegáti konferencie, milí hostia! 

  

   Konferencia ObFZ je najvyšším orgánom ObFZ. Jej členmi sú 14. zástupcovia FK územne patriacich pod 

ObFZ Michalovce z jednotlivých súťaží a to: VI. liga - 4; VII liga východ - 3; VII liga západ - 3 a VIII liga - 4.  

 Dnešná konferencia sa koná v čase zimnej prestávky v našich futbalových súťažiach.  

 V úvode by som chcel vyzdvihnúť šport ako taký v meste Michalovce. Veď práve mesto Michalovce bolo 

v tomto roku 2019 Európskym mestom športu, ako prvé okresné mesto na Slovensku. Musím povedať, že vo väčšine 

odvetví, či je to hokej, hádzaná, basketbal, ale aj vo futbale sa družstvám z Michaloviec darilo. V najvyššej Fortuna lige 

mužov sa oveľa lepšie ako v predchádzajúcej sezóne darí mužom MFK Zemplín Michalovce, ktorí sú v priebežnej 

tabuľke na 5. mieste. V súťaži SFZ „Slovnaft Cup“ 2019/2020 sa mu už tak nedarilo, keď v 3. kole neuspel na ihrisku 

Slávia TU Košice, ktorej po remíze 1:1 v riadnom hracom čase podľahol na kopy zo značky PK v pomere 4:3. V tejto 

súťaži pôsobili len dve ďalšie družstvá z nášho ObFZ, ŠK Strážske, ktoré skončilo v 2. kole po prehre na ihrisku MŠK 

Spartak Medzilaborce 1:0 a OŠK Budkovce, ktorý nestačil v 1. kole na TJ Mladosť Kalša a po prehre 3:5 sa s touto 

súťažou rozlúčili.  

 

 Ostatná riadna konferencia ObFZ sa uskutočnila v pondelok 8.7.2019 v Reštaurácii VYŠKOVÁ, Nám. 

slobody 13, 071 01 Michalovce. Zúčastnili sa jej 10 delegáti (zástupcovia) FO-FK.  

 Konferencia prijala celkom 14 uznesení. Konferencia uložila predsedovi VV ObFZ vyhodnotiť ju na 

najbližšom zasadnutí VV ObFZ aj s riešením diskusných príspevkov, čo bolo splnené.  

Riešenie návrhov z ostatnej konferencie VV-om:  

 Pretože účastníci konferencie neprejavili záujem vystúpiť v rámci diskusie, nebolo nutné riešiť na najbližšom 

zasadnutí VV po ostatnej riadnej konferencii žiadny návrh.  

 Po konferencii sekretár ObFZ spracoval zápis z konferencie, ktorý svojimi podpismi overili na konferencii schválení 

overovatelia zápisu. Informácie o konferencii boli zverejnené v ÚS ObFZ. Základné materiály z nej boli zverejnené na 

webovej stránke ObFZ - futbalnet. 

 

 V ďalšom sa zmienim o činnosti ďalších orgánov ObFZ, ktorú medzi konferenciami ObFZ riadil 7-

členný Výkonný výbor ObFZ Michalovce.  

 Výkonný výbor (VV) mal v hodnotenom období 6 svojich zasadnutí, zvyčajne v druhý pondelok v mesiaci. Na 

zasadnutia VV boli prizývaní predseda RK, sekretár ObFZ a podľa potreby aj predsedovia ďalších komisií (väčšinou 

len KR, ŠTK, DK). Na nich sa prerokoval program v zmysle plánu zasadnutí ObFZ na 2. polrok 2019 a v zmysle 

pozvánky na príslušné zasadnutie. VV na každom zasadnutí hodnotil realizáciu uznesení, priebeh súťaží, činnosť 

jednotlivých komisií a sekretariátu za obdobie od predchádzajúceho zasadnutia VV, operatívne riešil aktuálne otázky 

ObFZ (materiálne vybavenie, nájomné, organizovanie podujatí a rôznych akcií). 

 Prenos informácií z konferencií SFZ a VsFZ na zasadnutiach VV zabezpečoval predseda ObFZ (členmi 

konferencie VsFZ za ObFZ Michalovce sú v tomto 4-ročnom funkčnom období okrem neho aj Jozef Horňák z FK 

Topoľany a Peter Pilch z ŠK Strážske) a zo zasadnutí VV VsFZ Ján Špivák (člen VV VsFZ). 

   Po každom zasadnutí VV sekretár ObFZ spracoval zápis zo zasadnutia, ktorý z ObFZ e-mailom zasielal 

členom VV a predsedom komisií. Základné informácie o jednotlivých zasadnutiach VV boli zverejňované v ÚS a na 

webovej stránke ObFZ - futbalnet. 

 

Na riadení súťaží a organizovaní podujatí v rámci ObFZ mali svoj podiel aj jednotlivé komisie ObFZ, 

ktoré riadia činnosť ObFZ medzi zasadnutiami VV ObFZ. V ďalšom sa zmienim o činnosti jednotlivých komisií ObFZ 

v hodnotenom období. Všetky mali v závere 2. polroku 2019 povinnosť spracovať „Zhodnotenia svojej činnosti za 2. 

polrok 2019“. O ich činnosti v 2. polroku 2019 sa nebudem zmieňovať podrobne, lebo táto správa o činnosti Oblastného 

futbalového zväzu Michalovce bude zverejnené na webovej stránke ObFZ - futbalnet. 

  

 Odvolacia komisia (OK) - pod vedením Miroslava Čagu, nebola v 2. polroku 2019 nútená zasadať ani raz, 

lebo na jeho komisiu nebolo podané žiadne odvolanie voči rozhodnutiu niektorej z odborných komisií.  

  

 Disciplinárna komisia (DK) - pod vedením Jána Šimka v 2. polroku DK pracovala v pozmenenom zložení: J. 

Šimko, M. Fedák, P. Jurišta, L. Ondráček, V. Lisák ml. V mesiaci október 2019 bol na návrh predsedu DK odvolaný 

z dôvodu minimálnej účasti na zasadnutiach DK ObFZ jej člen P. Jurišta. Komisia sa stretávala v stredy, no niekedy to 

bolo aj v utorok, či štvrtok. Boli však aj situácie (7-krát), že zasadnutie DK nebolo potrebné. V uvádzanom období 

riešila DK širokospektrálnu škálu - priestupkov, žiadosti a odvolaní. Konkrétne to bolo: Žiadosť o zmenu DS (15x, z 

ktorých 4x žiadosti nevyhovela); DS po udelení ČK (26 x); DS po udelení ČK po 2. ŽK (9x); DS po 5. ŽK (4x); 



Nepripravenie požadovanej techniky k stretnutiu (8x); Nenastúpenie na stretnutie (podnet od ŠTK - 9x); Predčasne 

ukončené stretnutie (2x); Neskorý začiatok stretnutia (podnet od ŠTK - 7x); Nedostavenie sa na zasadnutie komisie po 

predvolaní (3x); Neoprávnený štart hráča (4x); Odhlásenie sa družstva zo súťaže (1x); Prípad, keď DK nebola príslušná 

(1x); Príslušné podanie nespĺňalo DP (čl.41/1) (1x); Odvolanie sa FK voči udelenej sankcií (1x, z toho čiastočne 

vyhovené); Nerešpektovanie nariadení ŠTK (1x); Nevyloženie videozáznamu zo stret. na server SFZ futbalnet (1x); 

Vyžiadanie videozáznamu (1x); Vylúčenie družstva zo súťaže (2x - R. Hrabovec m, dor.); Nedostatky pri natáčaní 

videozáznamu zo stret. (4x); DS za inzultáciu (2x); Nedostatočná US (4x); DS za umožnenie neoprávneného štartu 

hráča (2x); Nevygenerovanie funkcionárov (8x). Na základe vyššie vymenovaných riešených priestupkov, žiadosti, 

odvolaní, DK konštatuje, že v jesennej časti 2019 bolo riešených 116 rôznych priestupkov a podaní, oproti jesennej 

časti 2018 je to nárast o 21 prípadov. DK z porovnaní dedukuje, že aj pri zníženom počte družstiev priestupkov a 

podaní pribudlo, čo určite nie je dobrou vizitkou práce v jednotlivých kluboch. 
 

 Komisia rozhodcov (KR) - Pod vedením Jána Špiváka mala v uvedenom hodnotiacom období mala KR 

k dispozícií 27 aktívnych rozhodcov a 9 delegátov. V porovnaní s obdobím jarnej časti SR 2018/2019 je pokles 

o štyroch rozhodcov, ktorí ukončili svoju činnosť z rôznych dôvodov. Počet delegátov sa zvýšil o jedného. Jesenná časť 

sa začala letným  seminárom rozhodcov a delegátov súťaži ObFZ, ktorý sa uskutočnil v piatok 26.7.2019 v reštaurácii 

TOPOlife, Topolianska 2826/168, 071 01 Michalovce - Topoľany. Jeho hlavnou náplňou bolo vyhodnotenie jarnej časti 

súťaží ObFZ 2018/2019, prezentácia zmien a doplnkov pravidiel futbalu 2019/2020 a vydanie pokynov k súťažiam ObFZ 

2019/2020. Tohto seminára boli povinní sa zúčastniť všetci R a D zaradení na nominačné listiny súťaží ObFZ 2019/2020. 

Tohto seminára sa zúčastnilo 17 R a 8 D. Ospravedlnení boli 4 R a 1 D. Bez akéhokoľvek oznámenia sa nezúčastnili 8 R. 

Náhradný letný seminár R a D sme organizovali v stredu 14.8.2019 na ObFZ Michalovce, kde sa ho zúčastnili 7 R a 1 D. 

Na základe iniciatívy KR sa od SR 2019/2020 vykladá videozáznam zo stretnutí VI.L m ObFZ na server SFZ futbalnet. 

KR to v značnej miere pomáha pri posudzovaní sťažností, alebo námietok FO-FK na výkony R a D. Tiež aj na 

vzhliadnutie sporných situácii, ktoré vytýkajú D v svojich správach pri hodnotení R. Tento spôsob urýchľuje rozhodnutia 

KR a následné postupy v riešení sporných situácii. V prípade nedostatkov v natáčaní videozáznamu zo stretnutia, tieto KR 

postúpila na riešenie DK. Týkalo sa to týchto FO-FK: Zalužice, Žbince, Trhovište, Oborín. KR na základe vzhliadnutia 

videozáznamu dala niektoré situácie, ktoré neboli v stretnutí správne riešené R do pozornosti DK. Boli to najmä situácie, kde za 

priestupky neboli udelené ČK, alebo ČK bola udelená nesprávne. Bolo to v stretnutiach: Žbince - Zempl. Široká, Pozdišovce - 

Tušice TNV, Oborín - Ložín. Z dôvodu výkladu PF a inštruktáži k spracovaniu elektronického zápisu o stretnutí v ISSF 

sme dňa 19.8.2019 na ObFZ v Michalovciach vykonali pracovné stretnutie s uchádzačmi o získanie základnej kvalifikácie 

R a D. Tohto stretnutia sa zúčastnili 4 záujemcovia. KR v tomto hodnotiacom období úzko spolupracovala aj s KR VsFZ, 

kde na jej výzvu nahlásila R: M. Končík, T. Olexa, K. Ubľanská pre potreby KR VsFZ. Títo boli delegovaní na stretnutia 

II.L d - SFZ, III.L d - VsFZ a I.L ž U15-14 - SFZ ako AR2. KR organizovala v dňoch 6.11.2019 - 7.11.2019 na ObFZ v 

Michalovciach vstupné školenie nových uchádzačov o získanie zákl. kvalifikácie rozhodcu futbalu pre súťaže ObFZ 

Michalovce. Tohto školenia sa zúčastnili R a D, ktorí už pôsobia v súťažiach ObFZ, ale toto školenie neabsolvovali: J. 

Džugan, T. Lazor, M. Dirda, J. Zambory; deleg.: R. Sninský a novonahlásení: M. Fenin, M. Mihaľov. Dňa 14.12.2019 sa 

výber R a D ObFZ zúčastní 26. ročníka „Turnaja Výberov ObFZ R a D v halovom futbale v rámci VsFZ Košice“ pre 

sezónu 2019/2020, ktorý organizuje ObFZ Košice okolie. 

  Prípady riešené KR: Pozastavenie delegácie : - na základe hodnotenia D: 4 R; - na základe vzhliadnutého 

videozáznamu: 5 R a 4 D. Predvolanie na KR : - R; - D: 2. Vo všetkých prípadoch sa s pozvanými vykonal pohovor, 

poukázalo sa na zistené nedostatky a vydali sme pokyny na zlepšenie činnosti 

Pochvala na výkon R od FK: 9; Žiadosť o zmenu delegovaného R: KR ju obdržala od 1 FK; Sťažnosť na výkon R: 2; 

Sťažnosť na výkon D: 1. 

 

 Športovo-technická komisia (ŠTK) - Komisiu ŠTK riadil Marek Michlovič a pracovala v zložení: Ladislav 

Popík, Marek Žofčák, Igor Gaľa, Lukáš Bodnár.  Komisia pravidelne zasadala každú stredu. V prípadoch, keď to bolo 

potrebné boli prizvaní aj členovia iných odborných komisií. ŠTK na svojich zasadnutiach v 2. polroku 2019 riešila tieto 

prípady: Po riadnej  konferencii dňa 8.7.2019 spravila definitívne zloženie súťaží ObFZ pre súťažný ročník 2019/2020. 

Na riadnej konferencii dňa 8.7.2019 bolo konferenciou schválené vytvorenie jednej VII. ligy mužov v súťažnom 

ročníku 2020/2021 a na základe podnetu a pripravenej správy od ŠTK stanovila podmienky postupu a zostupu zo 

súčasných súťaží. Dňa 24.7.2019  ŠTK schválila rozpis 18. ročníka súťaže „Pohár ObFZ Michalovce vo futbale mužov 

pre sezónu 2019/2020“. Pred začiatkom súťažného ročníka 2019/2020 zaevidovala poplatky klubom VII. ligy mužov , 

ktoré nenahlásili žiadne mládežnícke mužstvo do súťaže (700€ - Rem. Hámre, Pus. Čemerné, Oborín) a finančnú 

zábezpeku pre novo prihlásený FK (170€ - Zbudza). Okrem toho riešila: Nenastúpenia na stretnutia (10x); Nedohrané 

stretnutia pre pokles hráčov pod 7 (2x); Neskorý nástup na stretnutie (8x); Nepripravenie požadovanej techniky (7x); 

Žiadosti o zmenu HP alebo termínu stretnutia (31x); Odhlásenie družstva zo súťaže, pred štartom súťažného ročníka (1x 

- Úbrež m); Nevyloženie videozáznamu zo stretnutia (1x); Povolenie štartu hráča vo vyššej vekovej kategórii (M - 33x, 

d - 5x); Námietka voči NŠH (4x: Tibava - nepovolený štart hráčov cudzej národnosti / max 4 hráči /, Pavlovce n/U „B“ 

- Kusín /VII.LV m/, Horovce - Iňačovce /VII.LZ m/, Budkovce - Rakovec n/O /IV.LZ ž U15/);  Neprístojností po 

stretnutí – Inzultácia R (1x); Odvolanie voči rozhodnutiu ŠTK (1x); Vylúčenie družstva zo súťaže (ŠTK z dôvodu 

nenastúpení na stretnutie - zapríčinené 3x kontumáciou v jednom súťažnom ročníku vylúčila zo svojich súťaží družstva: 

Rus. Hrabovec - muží a dorast). ŠTK vykonala opätovnú kontrolu futbalových ihrísk v FO-FK Tibava a Rem. Hámre. 



Na svojom zasadnutí dňa 4.11.2019 rozhodla , že až do odstránenia nedostatkov nepovoľuje týmto klubom odohrať 

v jarnej časti svoje domáce stretnutia na týchto ihriskách.  
 

 Matrika ObFZ - jej činnosť v ISSF ako matrikár vybavoval sekretár ObFZ.  

 Matrika ObFZ v hodnotenom období vykonala týchto 420 matričných úkonov: požiadavka na oznámenie 

prihlasovacieho hesla hráča pri aktivácií hráčskeho konta v ISSF - 21; požiadavka na zmenu e-mailovej adresy 

hráča - 37; žiadosť o základnú registráciu (schválená - 29); prestup s obmedzením (zamietnutý - 3; schválený - 

141); žiadosť o RP (zamietnutá - 31; schválená: - 147); žiadosť o registráciu/ člena SFZ (schválená - 9); žiadosť 

o pridanie tímového manažéra (schválená - 2).              

 

 Trénersko-metodická komisia (TMK) - pod vedením Jozefa Vaľka úzko spolupracovala s KM na 

organizovaní a realizácii tréningových jednotiek v Tréningových centrách mládeže. VV ObFZ na svojom zasadnutí dňa 

11.11.219 vzal na vedomie informáciu od S. Kobu (predsedu KM ObFZ) o potrebe a možnom zlúčení KM a TMK od 

SR 2020/2021 pre minimálnu vyťaženosť a účasť na zasadnutiach členov TMK. VV ObFZ sa touto myšlienkou bude 

reálne zaoberať po skončení sezóny 2019/2020. 

  

 Komisia mládeže (KM) - pod vedením Slavomíra Kobu v 2. polroku 2019 v spolupráci s TMK ObFZ 

Michalovce pokračovali v projekte Centralizovanej prípravy SFZ a Podpory talentov SFZ. Tento projekt SFZ sa 

realizuje v kluboch, ktoré majú zabezpečenú kontinuitu v mládežníckych kategóriách ( U13, U15, U19 v súťažiach 

ObFZ, VsFZ alebo SFZ ) a zároveň prejavili záujem stať sa Tréningovým centrom mládeže ( TCM ) nášho ObFZ. 

Týmto riešením chceme poskytnúť talentovaným chlapcom lepšiu dostupnosť zúčastniť sa tréningovej jednotky. Na 

jeseň 2019 absolvovali 4 tréningové jednotky, vo V. Kapušanoch, Trhovišti, Sobranciach a Strážskom. Cieľom bolo 

nominovať výber, ktorý nás reprezentoval na Memoriáli Bohdana Benedika, ktorý sa konal v dňoch 23-24.11.19 v 

Košiciach. S nomináciou na spomínaný memoriál boli problémy, nakoľko účasť na TJ nebola vysoká a aj nominovaní 

chlapci sa na poslednú chvíľu ospravedlnili. Reprezentovalo teda 11 chlapcov z Rakovca n/O (2), V. Revíšť (1) a 

Trhovišťa (8). Chlapci nabrali cenné skúsenosti a po 2 remízach so Svidníkom a Humenným, 3 prehrách s Košicami, 

Prešovom a Vranovom n/T skončili na konečnom 10. mieste. . Týmto by som chcel vyjadriť poďakovanie za ústretový 

prístup klubom (Rakovec n/Ond., Trhovište, Veľ. Revištia), ktorých chlapci sa zúčastnili na Memoriáli Bohdana 

Benedika. KM navrhla VV ObFZ vyplatiť klubom, ktoré dali k dispozícii svoje priestory na TJ v TCM v súť. ročníku 

2018/2019 sumu 250 EUR/TJ. Na základe počtu TJ sa uhradili tieto sumy: TCM Strážske - 500€, TCM Sobrance - 

250€, TCM Veľ. Kapušany - 500€, TCM Trhovište - 750€. Verím , že sa nám podarí spoločne s TMK ObFZ 

naštartovať tréningové procesy mládeže vo viacerých kluboch nášho ObFZ, preto sa aj pohrávame s myšlienkou zriadiť 

v rámci KM ObFZ pozíciu trénera mládeže, ktorý by bol k dispozícii pre kluby, ktoré budú mať záujem o tréningový 

proces. 

 

Každodennú činnosť ObFZ medzi zasadnutiami jednotlivých orgánov ObFZ zabezpečoval sekretariát 

ObFZ (Se), kde funkciu sekretára zabezpečoval Ján Mano. Pod jeho správu okrem iného patrilo aj: 

a) činnosť sekretariátu:  
- spracovanie úradných správ ObFZ z podkladov jednotlivých orgánov a úsekov ObFZ a ich zverejňovanie 

na stránku ObFZ - futbalnet  

- prenos najdôležitejších informácií z ÚS SFZ a ÚS VsFZ do ÚS ObFZ  

 - príprava materiálov (spracovávanie dohôd so zamestnancami ObFZ a zabezpečovanie požadovaných 

podkladov k nim; zabezpečovanie požiadaviek na nahlasovanie zamestnancov do poisťovní i na ich odhlasovanie z 

nich; spracovanie požiadaviek na úhradu faktúr a na vystavovanie faktúr; spracovanie výplat a účtovných dokladov 

ObFZ; organizačné zabezpečovanie akcií a podujatí ObFZ; príprava konferencie ObFZ a jednotlivých zasadnutí VV-u 

ObFZ; spracovanie zápisu z konferencie i z jednotlivých zasadnutí VV-u ObFZ)  

 - správa web stránky ObFZ (táto je zabezpečovaná na stránke futbalnet)  

 b) úsek správy súťaží ObFZ: ObFZ mal v II. polroku 2019 v ISSF zaevidovaných už len 2 správcov súťaží 

ObFZ, ktorí majú svoju zodpovednosť za jednotlivé úseky rozdelenú:  

 - Ján Mano (sekretár ObFZ), Marek Michlovič (predseda ŠTK) 

 

  c) ekonomický úsek ObFZ: jeho činnosť zabezpečoval sekretár v spolupráci s p. Máriou Janičovou 

(účtovníčkou na dohodu), ktorej taktiež patrí naše poďakovanie za jej činnosť (nahlasovanie zamestnancov do poisťovní 

i ich odhlasovanie z nich podľa oznámených požiadaviek; zúčtovanie výplat zamestnancov ObFZ za každý mesiac a ich 

úhrady na účty; vytlačenie výplatných lístkov pre zamestnancov ObFZ za každý mesiac; zúčtovanie účtovných 

podkladov ObFZ za každý mesiac; odvody na daňový úrad a do poisťovní; úhrady faktúr; vystavovanie faktúr; 

spracovanie hospodárení ObFZ za každý štvrťrok po uplynutí príslušného štvrťroka; spracovanie požadovaných 

ekonomických výkazov, a iné).   

 Súčasťou tejto správy je aj správa o „Hospodárení ObFZ Michalovce“. Podľa uznesenia VV ObFZ mám 

dnešnej riadnej konferencii predložiť aj informáciu o hospodárení ObFZ za rok 2019. VV ho schválil na svojom 26. zas. 

dňa 13.1.2020 a uložil predsedovi ObFZ predložiť ho na prerokovanie najbližšej riadnej konferencii ObFZ s návrhom VV 

na jeho schválenie. Prosím sekretára o jeho znázornenie.       

  



 Čo sa týka II. polroku tohto roku (na rok 2019 bol schválený vyrovnaný rozpočet v časti príjmov i výdavkov 

po 90.000 €), stav finančných prostriedkov k 31.12.2019 na účte v UniCreditBank bol 37.802,04 €, v pokladni 783,32 € 

a na termínovanom účte v Poštovej banke 7.670,77 €. Príjmy boli 77.206 €, čo predstavovalo 85,78%, a výdavky 

79.313 €, čo predstavovalo 88,13%. Z príjmov najvyššie položky boli: poplatky za náležitosti R a D - 43.996 €; Dotácie 

- 6925 a poplatky a pokuty za matričné úkony navrhnuté pre DK - 5.809 €; z výdavkov najvyššie položky boli: 

náležitosti R a D - 23.935 €; mzdové náklady - 19.323 €. VV schválil aj rozpočet na rok 2020 a predkladá ho na 

prerokovanie dnešnej riadnej konferencii ObFZ s návrhom na jeho schválenie. 

  

Vážení delegáti, milí hostia! 

V predloženej správe nebolo možné uvádzať a hodnotiť všetko, čo sa za ostatných 6 mesiacov vykonalo. 

Vychádzal som z toho, že ObFZ o svojej činnosti priebežne informoval vo svojich pravidelných ÚS-ach. Táto správa 

poukázala nato, aká rozsiahla je činnosť orgánov ObFZ.  

I napriek tomu ObFZ oceňuje prácu všetkých dobrovoľných funkcionárov FK-ov a členov orgánov ObFZ, 

ktorí sa podieľali na práci vo futbale v 2. polroku 2019. Osobitne ďakujem tým starostom, poslancom, ale aj 

sponzorom, ktorí majú nemalú zásluhu na tom, že futbal v našich obciach žije a prináša zábavu svojim priaznivcom. 

Prosíme delegátov konferencie, aby naše poďakovania odovzdali tým, ktorým boli adresované.  

 

        Oblastný futbalový zväz Michalovce 


